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Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 10. april 2014. 

Dagsorden 

Til stede: Søren, Jørgen Tony, Finn, Lasse, Poul og Leslie 
 

1. Godkendelse af referat, sker via mail. 

2. Godkendelse af dagsorden, godkendt. 

3. Valg af næstformand, Jørgen . Behov for et sponsorudvalg, Poul sammensætter en 
skrivelse som sendes ud til medlemmerne. 

4. Orientering fra formanden: 
Tilsagn om 50.000 fra fond. Pengene er el og handicap-rampe. 
Efter påske slås pæle til broen i forbindelse med søbadet. 
Der monteres rækværk hele vejen ud ad broen samt etableres terrasse. 
Produktionsskolen producerer 20 kasser til udlejning. Pris 2500,- + moms. Model 
monteres og efterspørgslen undersøges. Billede af kassen/bænken lægges på 
hjemmeside. Penge til kasserne tages fra formuen. 

Søren undersøger, om der kan fremskaffes fender til indsejlingen, der kan dække  
boltene. 

Nye redningskranse ankommet, men byttes for at få den rette model, der kan monteres. 
Vedr. havnefesten, intet behov for at låne brønd og afløb. 
Priser på betonfundament kommer i denne uge.   

Forslag om etablering af krabbefiskeplads i hjørnet, hvor der er lavvande. 

Etablering af rækværk og cykelstativ prioriteres højt. 

5. Websiden, vi skal holde øje med den og få opdatere diverse lister løbende. 

6. Lukkeperiode sommer, helt lukket for sauna og baderum i juni, juli, august. I maj åbnes 
onsdag, lørdag og søndag. September åbnes onsdag, lørdag og søndag. Tony tager 
forbehold for beslutningen. Bestyrelsens begrunder besparelsen ved lukningen med 
ønske om budgetoverholdelse. 

7. Evt. opdeling af foreningen i to foreninger/klubber. Repræsentant for vinterbadere såvel 
som jolleejer indgår i gruppen. Sagkyndig indgår i gruppen, og målsætningen er, at 
opdelingen sker ved udgangen af dette budgetår. Kent Steffensen indgår ligeledes i 
gruppen.  

 
Gruppen vil bestå af Kent, sagkyndig, Knud-Peder, Poul, Tony + en vinterbader. Poul 
igangsætter processen.   
 

8. Økonomi: opkrævninger udsendt, opdaterede lister sendt til Blanca. Faktura sendes til 
enkelte jolleejere.  

 

9. Evt. 3 ledige bådpladser er besat, en del rokering er sket.   

Vinterbader sammenslutningen VID afholder sin generalforsamling i Kerteminde i marts 
2015. 
 

10. Dato for næste møde: tirsdag den 27. maj kl. 19.00. 


